
Aloite Ritva Ahokkaan perinnön käytöstä 
 

SKEITTI/SKUUTTIPUISTO VIROJOELLE 

 

Kaipaisin Virolahdelle enemmän lapsille ja nuorille suunnattuja, omaehtoisia ja 
matalankynnyksen liikuntapaikkoja. Frisbeegolfrata on ollut todella suosittu lasten ja nuorten 
keskuudessa ja tähän hyvänä jatkumona ehdottaisin, että Ritva Ahokkaan perintöä 
käytettäisi skeitti- ja skuuttipuiston rakentamiseen Virojoelle. 

Skeittaus/skuuttaus on lajina omaehtoista ja sen harrastaminen on melko edullista eikä vaadi 
isoja satsauksia rahallisesti, joten varallisuus ei ole esteenä lajin harrastamiseen. Se on 
leikkimielistä, monille ikäryhmille ja taitotasoille sopivaa harrastamista, mutta sen voi myös 
halutessaan ottaa urheiluna. Laji opettaa kärsivällisyyttä ja pitkäjänteisyyttä sekä on loistava 
tapa rentoutua ja saada ajatukset pois arjen huolista ja murheista, mitä tänä päivänä on 
valitettavan paljon nuorilla. 

Muualla Suomessa nuoret ja lapset ovat kokeneet skeittipuistoissa tärkeiksi asioiksi 
harrastamisen ohella mm. yhteisöllisyyden ja kohtaamisen mahdollisuuden sekä 
saavutettavuuden. Ja vaikka skeittipuisto palvelisi ensisijaisesti paikallisia lapsia ja nuoria, 
niin nykyään skeittipuistoihin matkustetaan pidemmänkin matkan päästä, joten se voisi olla 
myös hyvä vetovoimatekijä kunnalle. Esimerkiksi Haminan skeittipuistosta on tullut todella 
paljon positiivista palautetta ja kaupungin nuoret ja lapset ovat ottaneet puiston omakseen 
niin harrastamis- kuin ajanviettopaikkana. Siellä käy myös paljon ulkopaikkakuntalaisia 
harrastamassa.   

Jos skeittipuisto suunniteltaisi ja rakennettaisi hyvälle keskeiselle paikalle Virojoella (esim. 
Auroran ja kuntosalin väliselle kentälle), niin se toimisi hyvänä ulko-olohuoneena, jossa 
lapset ja nuoret pääsisivät viettämään aikaa kavereiden kesken ja samalla keskeinen sijainti 
varmistaisi, että liikuntapaikka olisi ”valvovan silmän alla”. Alla tunnelmakuvia Porvoon 
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